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O pakách a prorockých géniích 

Od doby, co Jan Kraus převedl svou páteční talk show na TV 
Prima, její kvalita rázem poklesla. Částečně je to tím, že se politici 
Krausově show vyhýbají jako „dýmějovému moru“. Nebo bychom 

měli říci jako EHECu? Kdyby se Krausovi  podařilo zlákat jed-
noho či dva politiky, mohl by z jejich nedávných výroků vytěžit 

kopec švandy. Jako třeba z postřehu Karla Schwarzenberga, podle 
nějž jsou koaliční lídři paka. Jaká kritéria musí člověk splňovat, 
aby mohl být takto označen? Dosáhl by na tento titul ministr 

zemědělství Ivan Fuksa prohlášením, že ačkoli nikdo neví, odkud 
se agresivní kmen E.coli vzal, „mohlo by jít o maso“? A je Petr 

Nečas pako, nebo prorocký génius, jestliže předpovídá po roce 2022 
30% růst cen elektřiny? Europoslanec za ČSSD Jiří Havel v Českém 
rozhlase řekl, že se Nečas svým odhadem trefil do černého. Z úst 

opozičního poslance by to mohlo znít jako dosud neslýchaná chvá-
la, pokud by ovšem poučený posluchač nevěděl, že Havel byl čirou 
náhodou předsedou dozorčí rady naprosto nezainteresované a bez-
významné firmičky jménem ČEZ. Havel ale není žádné pako, a tak 

se o tom nějak zapomněl v tom rádiu zmínit.
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